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内容概要

英语课外阅读365篇（Senior 1），ISBN：9787544901949，作者：徐启富、李志坤
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作者简介

王迈迈，中国书刊发行协会非国有书业工作委员会常务理事，湖北省出版物发行协会副会长，武汉现
代外国语言文学研究所所长，长期从事大学英语和中学英语教学与研究，编著出版了大量深受读者喜
爱的畅销图书，调查显示，全国许多大学、中学的学生，拥有王迈迈品牌图书，几乎人手
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章节摘录

　　The Gomez family live in Mexico City　　On Sundays they get up early. They dont have a big breakfast.
They have only cof-fee, bread and butter. Then they go to church（教堂）. After church they all go tothepark in
the center（中心） of the city.　　Rrst they go boating on the lake. Then they sit under the trees and have their
picniclunch. The children fly their kites. Mr. Gomez always sleeps after lunch on Sundays！　　In the afternoon,
the small children ride the bikes, At about five oclock, they buyfruit or ice cream and then they catch the bus home.
　　They have supper at home. Then the children go to bed. Mr. and Mrs. Gomez al-so go to bed early on
Sundays.
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编辑推荐

　　如果您使用过各种英语辅导资料，但成效不大，请您使用王迈迈英语系列丛书。　　著名专家命
题，点透各省考试题型与命题规律，全新模拟测试，总结各种答题技巧与惯用考法。
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